

WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam
Verslag WBO-vergadering 17-12-2025 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark

Aanwezig	Namens
Bert-Jan Rip	Voorzitter & WP Vogelenwijk
Marielle Vos	Secretaris WBO & WP Planetenwijk
Remco Deneke	WP Delftwijk
Karina Wertenbroek	WP Indische Buurt Noord
Dick vd Schraaf	WP Sinnevelt
Martin vd Pavert	WP Vogelenwijk
Erwin Spekle	WP Patrimonium
Alex Kalf	WP Planetenwijk
Judit de Graaf	WP Kleverpark
Paul Boom	DR Spaarndam
Diana van Loenen	Wethouder Haarlem Noord
Debbie Bruinsma	Gebiedsregisseur Haarlem Noord
Karin Kranendonk	Gebiedsverbinder Haarlem Noord

1 – Opening

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, Schoten, de Krim & Vondelkwartier zijn niet aanwezig.

De agenda wordt goedgekeurd

2 – Notulen vergadering 26-11-2025 & Actiepunten

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.

Actiepunten:

- Contactpersonen doorgeven voor Platform Groen, afgesproken wordt dat Marielle de centrale emailadressen doorgeeft.
- Sinnevelt - Karin geeft aan dat de twee actiepunten van Sinnevelt dezelfde zijn, betreft kruising Meester Jan Gerritslaan. Helaas is daarover nog geen informatie bekend.
- Speeltuin verbetering Zaanenpark. Karin heeft navraag gedaan. Deze en andere speeltuin aanpassingen hebben een lage impact status gekregen. Het ontwerp komt niet ter inzage maar gaat direct naar B&W. Terugkoppeling komt begin 2026, implementatie zal in fases gedaan gaan worden.
- Spaarne Gasthuis – Bert-Jan geeft aan informatie te hebben ontvangen dat zij eind januari hun beslissing zullen gaan communiceren. Zij zijn zoekende naar de contactpersonen van de WP's. Karin geeft aan dat deze beschreven staan op Haarlem.nl, maar dat zij ook beschikbaar is voor deze vraag. BJ geeft aan dat hij het heel positief vond dat het Spaarne Gasthuis uit zichzelf contact met hem opnam. Diana vraagt of dit het voorgenomen besluit betreft, BJ bevestigt dat. Diana vraagt hoe het gesprek was gegaan. BJ geeft aan dat zij het een goed gesprek vonden, waarbij aangegeven is dat de beeldvorming niet klopte, veel mensen denken nog dat de spoeddienst nog steeds in Noord zit terwijl die al lang geleden overgegaan is naar Zuid, dat ze meer feitelijk moesten communiceren over de overwegingen die genomen worden, waar het meeste personeel woont en dat de hoofdlocatie een plek moet zijn met een goede OV. Onlangs heeft er een goed artikel in het Haarlems Dagblad gestaan over alle zaken waarmee ze rekening houden, die heel duidelijk was.

Met opmerkingen [RBJ1]: Ha, dit ging over het gesprek dat wij met een afvaardiging van het WBO hebben gehad met de bestuurder van het ziekenhuis, eerder dit jaar. Ging niet over het telefoongesprek met voorlichter Anna van Os, wellicht even markeren?

Met opmerkingen [RBJ2]: De bestuurder heeft in dit gesprek de twee grote ontwikkelingen toegelicht die impact hebben op de toekomst van de zorg, dubbele vergrijzing (meer ouderen met meer vraag) en een chronisch tekort op de arbeidsmarkt. En zijn drie oplossingsrichtingen, investeren in personeel, binden boeien en ontwikkelen, investeren in innovatie (AI enz.) investeren in gebouwen. Dat heeft hij toegelicht met voorbeelden.

Diana geeft aan dat zij blijft strijden voor een 24 uren dienst in Haarlem en dat het grote gevolgen voor Noord kan hebben als Hoofddorp in de toekomst het enige ziekenhuis is. Karin geeft aan dat indien Hoofddorp gekozen wordt dit een ramp voor de poliklinische behandelingen gaat worden omdat het OV niet denderend is. Op korte termijn is het gebouw van Hoofddorp nieuwer, maar de OK's van Haarlem zijn onlangs vernieuwd, dus het is spannend wat er gekozen gaat worden met welke beweegredenen. BJ vraagt wat de gemeente eraan doet om Haarlem als locatie te kiezen. Diana geeft aan dat er wel voorstellen zijn gedaan. Zij geeft ook aan dat de Business Case van Noord moeilijk rond te krijgen is omdat de leegstaande delen van locatie Noord voor veel geld verhuurd gaan worden. Huisartsen kunnen dat niet betalen.

Afgesproken wordt dat er korte lijntjes tussen Diana & Bert-Jan zijn, zodra er meer informatie beschikbaar komt zullen ze elkaar contacteren.

Met opmerkingen [RBJ3]: Met name als doelstelling voor de komende 20 jaar, dat dan niet als nog het ziekenhuis in Haarlem verdwijnt, dus de korte termijn versus de lange termijn voor ogen houden.

Met opmerkingen [RBJ4]: In vertrouwen. Om niet in een ongemakkelijke relatie met gemeente Haarlemmermeer terecht te komen.

3 – In gesprek met Diana van Loenen – Wethouder Haarlem Noord

- Aangezien niet iedereen Diana kent, stelt ze zich even voor. Zij is sinds 2022 wethouder van zorg & welzijn, van kunst & cultuur en van Haarlem Noord.
- **Planetenwijk Zaanenpark** – verbetering van de paden. Marielle geeft aan dat zij al jaren bezig is de paden te verbeteren, aangezien het gehele park na een regenbui blank staat. Ze heeft onlangs wederom een melding gemaakt met alle foto's van het water, daarnaast is er een initiatief ingebracht bij Noord aan Zet, die ook veel stemmen heeft gekregen. Daarmee wordt aangegeven dat niet alleen het Wijkplatform maar echt ook alle bewoners rondom het Zaanenpark dit willen. Dit voorstel is door de gemeente afgewezen omdat het onderhoud van Spaarnelanden valt. Vanuit Spaarnelanden is aangegeven dat zij een plan bij de gemeente hebben ingediend, dus Marielle heeft de regisseur Openbare Ruimte gevraagd hier druk op te zetten. Toen bleek dat het om achterstallig onderhoud bleek te gaan, hetgeen Marielle enorm bevreemde, want zij heeft de afgelopen jaren diverse acties hieromtrent genomen en werd steeds afgewimpeld, door een schouw te doen op droge dagen. Er is toch een onderhoudscontract met Spaarnelanden afgesloten, waarom wordt daarop niet gecontroleerd? Mede omdat het Posthuis zo goed draait zijn er veel meer mensen gekomen in het park door de aanwezigheid de koffiekraam van Nes71, dan kan het niet zo zijn dat het park amper begaanbaar is en al helemaal niet door ouderen met een rollator of mensen met kinderwagens. Karin geeft aan ook tegen muren en systemen aan te lopen. [Diana gaat naar de case kijken.](#)
- **Patrimoniumbuurt** – Erwin geeft aan dat zij ook al tijden bezig zijn om de paden langs de Kloppersingel te verbeteren, maar geen reactie krijgen van de gemeente hetgeen zo langzamerhand heel frustrerend wordt. [Ook hier zal Diana naar gaan kijken.](#)
- **Vogelenbuurt** – Martin geeft aan dat zij hun evaluatie hebben gedaan met Karin, vroeger stond je als Wijkraad veel sterker, nu zag Liander hun in eerste instantie niet staan, krijgen ze slecht informatie, waardoor er niet proactief met de bewoners gecommuniceerd kan worden. Het verzoek is derhalve om nog beter te communiceren vanuit de gemeente en het WP eerder te betrekken.
- **Algemeen** – Diana geeft aan dat zij maandelijks overleg hebben met het team van Noord (Anita, Karin, Debbie, Koen en zichzelf) Indien er belangrijke zaken zijn die besproken moeten worden kan dat extra aangegeven worden. Karin geeft aan dat het belangrijk is dat er eerst meldingen via het systeem gedaan worden, als er dan geen reactie komt dat kan Karin inspringen.

- **Spaarndam**– Paul geeft aan dat er overal kabelgoten gemaakt worden, maar de stoep niet gerepareerd wordt, er is nu een discussie tussen de gemeente en de kabel ondernemer, het heeft maanden geduurd, nu is het wel ineens gerepareerd maar niemand weet wie er verantwoordelijk voor was. Kan dit niet gelijk gedaan worden en dan naderhand gekeken worden wie de rekening daarvoor moet betalen? Mensen moesten over de weg lopen. In de ziekenhuizen zijn de procedures m.b.t. verantwoordelijkheden enorm verkort wat prima werkt, dat kan toch ook bij de gemeente? Diana weet niet hoe deze zaak in elkaar zit maar normaal gesproken wordt wel vooraf bepaald wie waarvoor verantwoordelijk is, blijkbaar is de praktijk toch grilliger.
- **Procedures**– Bert-Jan vraagt hoe de procedures lopen bij initiatieven van bewoners, zij zijn bij een energie-initiatief er tegenaan gelopen zijn, dat er heel veel stappen genomen moesten worden en uiteindelijk toch een nee als antwoord gekregen hebben, hetgeen heel frustrerend is voor de bewoners en dat niet helpt meer initiatieven te ontplooiën. Hij pleit voor het instellen van een **pre-toets** voorafgaand aan het goedkeuringsproces, zodat sneller zichtbaar is of het plan haalbaar en uitvoerbaar is (praktisch, financieel, juridisch, enz.), dit voorkomt teleurstelling en potentieel afhaken van bewoners/initiatiefnemers. Diana geeft aan dat er een BOM (Bestuur Op Maat) proces is waarbij de initiatieven snel bij bestuurders komen voor een beslissing, bij initiatieven die meer dan 5000€ kosten, daaronder valt het onder het L&I (Leefbaarheid Initiatief). Karin geeft aan dat in het geval van de Vogelenbuurt er geprobeerd is andere budgetten te betrekken, hetgeen niet gelukt is. Daarnaast is er ook een MMI (Maatschappelijke Middelen Initiatief) wat door een gemeenteambtenaar aangevraagd moet worden, deze is bv gebruikt voor het terrein van de Vomar, het Posthuis en het Dorpscentrum in Spaarndam.
- **Vergroenen schoolplein** - Bert-Jan geeft aan dat het vergroenen van het schoolplein van de Koningin Emma school ook zo'n initiatief is, dat al meer dan 2 jaar loopt, wat tot op heden ook niet lukt, hetgeen ook heel frustrerend is. Dit bevrijdt Diana want daarvoor is nu meer aandacht gekomen. [Diana zal ook naar deze case kijken.](#)
- **Lokale democratie** – Bert-Jan geeft aan dat niet alleen de WP's anders moesten gaan werken, maar dat de gemeente ook zou gaan veranderen. Hij vraagt aan Diana welk beeld zij heeft bij de voorgenomen verandering van houding binnen de ambtelijke organisatie. Met name omdat betrouwbaarheid en geloofwaardigheid belangrijke waarden zijn om samen invulling aan te geven, en de wijkplatforms in hun kracht te kunnen zetten, zie eerder opmerking Martin, het gebrek aan communicatie en verbinding. Diana geeft aan dat er wel meer zicht is gekomen bij Delftwijk omdat dit een apart wijk aanpak proces is, maar dat er bij de andere wijken daar minder zicht op is. Er is continue strijd tussen gebied versus lijn. De intenties zijn wel goed, voorbeeld is Noord aan Zet. Zo zijn er hierbij veel voorstellen ingediend voor zebrapaden in Noord, daardoor zal er nu wel een sessie over gehouden gaan worden om hier serieuzer naar te kijken. Karin adviseert om Laura Hornink voor volgend jaar uit te nodigen, zij is de Programma manager van Lokale Democratie. [Karin zal de contact gegevens naar Marielle toesturen.](#)
- **Indische Buurt Noord** – Karina geeft aan dat er veel klachten komen van mensen die met hun rollator niet meer van de stoep af kunnen om over te steken, omdat er grote auto's geparkeerd staan op de hoek, er was toch een beleid gekomen dat er actie ondernomen zou worden hierop? Karin adviseert om meldingen te maken, anders kan handhaving niets doen. Karina geeft aan dat zij ook een stuk hierover in hun wijkkrant met een interview zullen plaatsen. Karin geeft aan dat Monique Lucassen de beleidsambtenaar is voor toegankelijkheid. [Karin zal de contact gegevens aan Marielle doorgeven t.b.v. de WBO leden.](#)
- **Sinnevelt** – Dick geeft aan dat hij door de buurt is gelopen en dat er hieromtrent niets is gebeurd terwijl dit wel beloofd was. Case is bij Karin bekend.
- **Orionzone**– Alex geeft aan dat er echt een integraal beleid moet komen van alle ontwikkel projecten, nu is bv een voorstel hieromtrent afgewezen, omdat per project gekeken wordt

naar de verkeersstromen, terwijl er dan geen rekening gehouden wordt met de nieuwe ontwikkelingen van bv zwembad. Er is een enorme zorg onder de bewoners van de Planetenlaan hierover en zij voelen zich niet serieus genomen. Dick sluit zich bij de opmerking van Alex aan en geeft aan dat de aansluiting Top Naefflaan vs. Orionweg ook zo'n hotspot is met heel veel verkeersstromen, met name van fietsers die van het Mendel afkomen. Daarnaast is er het Orionhof project wat veel hoger wordt en dichterbij de bestaande huizen zonder overleg. Diana geeft aan dat hierover nu wel gesproken is en dat het lager zal worden. Marielle vraagt waarom de WBO Leden dat dan nog niet weten, dat wordt donderdag gepubliceerd. Gerben is de projectmanager van de Orionzone en heeft toegezegd dat er een overkoepelend proces zal komen maar tot op heden is dat nog niet gemaakt.

Op donderdag is er weer een klankbordgroep overleg en zal er hopelijk meer duidelijk worden Karin zal hierbij ook aanwezig zijn.

- **Noord aan Zet**– Diana geeft aan dat er 5200 stemmen zijn uitgebracht, veel meer dan verwacht en wat een grote betrokkenheid aangeeft.
- Diana wordt bedankt voor haar luisterend oor en er wordt afgesproken dat zij in ieder geval volgend jaar bij de laatste vergadering van het jaar weer aanwezig zal zijn. Koen Radstake de directeur van Noord zal voor begin 2026 uitgenodigd worden.

4 – Mededelingen Gemeente (Karin & Debbie)

- **Evaluatie Wijkplatforms** – Karin geeft aan dat een bedrijf (Ipsos) geselecteerd is die de evaluatie zal gaan doen. Niet alleen de WP worden geëvalueerd, ook de gemeente zelf. Dit is uit het offerte traject naar boven gekomen en zal opgepakt worden. In januari zal het plan verder uitgewerkt gaan worden, elk WP zal een eigen enquête krijgen en eventueel aanvullende gesprekken.
[Afgesproken wordt dat Karin de offerte naar Marielle zal toesturen.](#)
- **Naam Turnhal**– Karin geeft aan dat in februari de verkiezingen gehouden zullen gaan worden voor de naam van de nieuwe turnhal.
- **Cronje** – Debbie geeft aan dat het definitieve ontwerp goedgekeurd is en in 2026 gerealiseerd zal gaan worden. Het betreft het aanpakken van de voorzieningenstrook, 10 parkeerplekken worden verwijderd, meer groen, terrassen en fietsplekken. Er komt een groene slinger door de Cronje heen. De stoep is inmiddels klaar.
- **Delftplein**– Debbie geeft aan dat er een gemeentelijke herindeling tussen Haarlem & Velsen is afgesproken, er zal 7000 m2 grond (tegen betaling) bij Haarlem gevoegd gaan worden waardoor de gewenste ontwikkelingen gemakkelijker uitvoerbaar zijn. Dit zal per 01/01/2026 van kracht worden. Er gaan 350 woningen gebouwd worden waarvan 60% sociale huur zal worden. De statushouders zullen herplaatst gaan worden (dit project loopt tot 2032)
- **Skaeve huse** – Diana geeft aan dat dit in de eerste helft van 2026 geïmplementeerd zal gaan worden.

5– Mededelingen Wijkplatforms

Delftwijk

- **Kerstdiners**– Remco geeft aan dat er al een kerstdiner is geweest in Delftwijk City en er komt er nog een in de speeltuin.
- **Buurthuis**– onlangs is B&W op bezoek geweest en heeft een goed gesprek gehad hierover.
- **Kerstsamenzang**– zal op 24/12 georganiseerd worden.
- **Delftplein woontorens** – Remco vraagt of er een informatieavond/middag kan komen voor buurtbewoners. Zij zijn bezorgd over hoe de verkeerstromen zullen gaan lopen.

Patrimonium

- **Jaarvergadering**– Erwin geeft aan dat hun jaarvergadering heel goed verlopen is door de aanwezigheid van de wijkagent en handhaving. De mensen die geklaagd hadden in de app, waren helaas niet aanwezig.

Indische Buurt Noord

- **Kerstsamenzang**– Karina geeft aan dat deze op 24/12 georganiseerd zal worden op het Nieuw Guineaplein.
- **Prio 2026**– zal gericht zijn op “Omzien naar elkaar”
- **Voorzorg cirkel** – is een project wat in 2026 opgestart zal gaan worden. Dit betreft om hulp vragen aan elkaar wanneer nodig.

Spaarndam

- **Kerstsamenzang**– Paul geeft aan dat er een kerstsamenzang zal komen.
- **Wijkblad** – Is inmiddels uitgebracht en bezorgd, ziet er mooi uit.

Planetenwijk

- **Wijkbijeenkomst** – Alex geeft aan dat hun laatste bijeenkomst in het Huis Te Zaanen gehouden is, omdat volgend jaar de vergaderingen in het Posthuis gaan plaatsvinden. Deze was druk bezocht omdat er veel hangjongeren overlast was bij de Bavinckschool, Marielle had geregeld dat Mitchel (hoofd Handhaving) zou komen, waardoor diverse bewoners dit heikele punt goed bespreekbaar heeft kunnen maken. Marielle is heel blij met de betrokkenheid van Mitchel en zijn snelle acties om aanwezig te kunnen zijn. Daarnaast waren er bewoners van de Orionweg om het eventueel verwijderen van het asfalt stuk te bespreken, door alle brieven van de bewoners en WP aan de gemeente is besloten hiervan af te zien. Ook van het eenrichtingsverkeer maken van de Korte Orionweg.
- **Collectieve isolatie actie** – is gestart, helaas nog niet veel animo. Er zijn 9 offertes aangevraagd waarvan 3 voor HR++ glas.

Kleverpark

- **Ratten** – Judit geeft aan dat er een ratten petitie is opgestart, omdat er wel heel veel overlast is.
- **Kerstboom** – is gepland en verlicht er komt ook een Bring Your Own borrel bij de kerstboom.
- **Wijkdiner** – komt weer in juni.
- **Kopje koffie sessies** – worden gehouden maandelijks gehouden in het museum van de geest.
- **Huis van de tijd** – bied een luisterend oor voor mensen met een haperend brein.

Sinnevelt

- **Orionzone**– zie eerder in deze notulen.
- **Wijkdiner** – Op 9 januari zal dit georganiseerd gaan worden, in het Schoterhof (10€)
- **Vergroening van het plein**– Het WP heeft de complimenten gekregen voor dit initiatief, e.e.a. zal in 2026 verder uitgewerkt worden.

Vogelenwijk

- **Warmte safari** – Er hebben zich al 80 mensen aangemeld hiervoor. Een energie coöperatie, opgericht door buurtbewoners genaamd 'het warme nest', zal langskomen met een warmte camera zodat de bewoner kan zien waar de energie lekkages zich bevinden.
 - **Hangjongeren** – De gebiedsverboden werken goed, maar gaan binnenkort aflopen. **Status?** Bert-Jan geeft de complimenten aan Kim Ongena voor haar bevoegdheid.
 - **Transformator** – initiatief in ontwikkeling, middels project "van Grauw naar Gaaf" om trafohuizen te verfraaien. Inmiddels zijn er 6 kunstenaars die hun ontwerpen hebben ingediend, nu nog budget vinden. Contact met Liander ging in het begin moeizaam, maar is nu verbeterd en er zijn wat plekken aangepast.
 - **Hollandse Luchten** – Er zijn inmiddels diverse buisjes opgehangen, wellicht ook interessant voor Indische Buurt? Marc Plantas is projectmanager hiervan. Alle resultaten zijn terug te vinden. Planetenwijk heeft ook twee buisjes hangen, een bij Planetenplein en een bij de Bibliotheek om het fijnstof te monitoren bij de ontwikkeling van de Sportweg. Dick vraagt of er ook wat gaat gebeuren met die uitslagen, Martin geeft aan dat het op sommige plekken al wel verbeterd is. Paul geeft aan, gekeken te hebben naar het GGD-rapport om te kijken wat de invloeden van Tatasteel is bij hun, zij hebben geconcludeerd dat het aantal sterfgevallen niet afwijkt dan het NL gemiddelde.
 - **8 – Rondvraag**
- Er zijn geen aanvullende vragen Om 22.15 uur wordt de vergadering gesloten.

Met opmerkingen [RBJ5]:

Met opmerkingen [RBJ6R5]: Gebiedsverboden zijn niet verleng. Wel staat er voor 3 maanden tot 20 maart een camera op het roerdomplein

Voor de nieuwe en geïnteresseerde deelnemers interessante informatie

WBO-notulen:

<https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/>

Planetenwijk nieuwsbrieven & wijkkranten:

<https://wijkraadplanetenwijk.nl/nieuwsbrieven/>

Volgende WBO-vergadering is woensdag 28 januari om 20 uur (in Huis Te Zaanen)

Overzicht WBO-vergaderdata 2026 - 20 uur in Huis Te Zaanen Zaanenpark

28 januari

25 februari

25 maart

22 april

27 mei

24 juni

Juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie

23 september

28 oktober

25 november

16 december – laatste vergadering met afsluitende borrel

Overzicht sprekers/gasten en onderwerpen:

Q1 – Historisch Schoten – Frank Boorsma
Juni – Koen Radstake (Directeur Haarlem Noord)

Actielijst	Onderwerp	Datum	Status
Allen	Contactpersoon voor Groen aanleveren bij Marielle	22-10-2025	Open
Marielle	Koen Radstake uitnodigen voor de WBO in 2026	26-11-2025	Open
Karin	Vraagt na hoe het met het speelplek plan zit van de Zaanenschool & kinderspeeltuin Posthuis, wordt 2026	26-11-2025	Open
Karin	Vraagt na m.b.t. advies voor Meester Jan Gerritzlaan (Sinnevelt), 17-12 nog geen update	26-11-2025	Open
Diana	Verbetering Paden Zaanenpark & Kloppersingel	17-12-2026	Open
Diana	Vergroening Kon. Emmaschoolplein	17-12-2026	Open
Diana	Energieproject Bert-Jan	17-12-2026	Open
Karin	Contactgegevens Monique Lucassen (toegankelijkheid) aan Marielle doorgeven	17-12-2026	Open
Karin	Contactgegevens Laura Hornink (Lokale Democratie) aan Marielle doorgeven	17-12-2026	Open
Karin	Offerte van Ipson naar Marielle toesturen	17-12-2026	Open